
ZÁPIS Z JEDNÁNÍ

KOMISE MĚSTSKÉ ČÁSTI Č. 9
Nedvězí

Č. 4 / 2023 03. 04. 2023 / 18:00 hod.

I. PREZENCE

Přítomni: Ing. et Ing. Viliam Tomčan, Jan Blaha, Josef Baláš, Mgr. Irena Janáková, Věra Obšilová,
Luboš Černohouz, Eva Bulvová, Ivana Fišerová, Alena Ovečková, Jan Voráč, Jan Kikal

Hosté: ředitel MP Olomouc p. Mgr. Pavel Skalický, velitel oddělení MP p. BC. Oldřich Korhoň a
strážník MP p. Dostál

II. PROJEDNÁVANÉ ZÁLEŽITOSTI

1 Schválení programu schůze

1.1 Prezence a přednesení plánu jednání
Komise zasedala v plném složení a byla tedy usnášeníschopná.
Komise schválila program jednání - vyhodnocení akcí proběhlých v období od minulé schůze - vyhodnocení
realizace úkolů z minulých návrhů a požadavků - informace o plánovaných akcích - různé.

Usnesení:
Komise schválila návrh jednání

Pro: 10 Proti: 0 Zdržel se: 1

2 Vystoupení zástupců MPO, PČR

2.1 Vystoupení ředitele Městské policie Olomouc, pana Mgr. Skalického
Ředitel MP Olomouc informoval o aktivitách MPO ve městě i přímých aktivitách v Nedvězí, popsal i personální
kapacity MPO. Dotazoval se na náměty komise k dalším aktivitám Policie v Nedvězí a také na spokojernost
komise s prací MPO. Pan Skalický také informoval o potřebě řešit záležitosti týkající se kompentencí PČR s
obvodním oddělením PČR Heyrovského.
Komise vyjádřila poděkování za práci strážníka p. Dostála, za jeho pravidelný zájem o Nedvězí, řešení
předložených požadavků, v poslední době např. o zajištění rychlého odtahu odstaveného vozidla v ulici Rybniční
apod. Zároveň vyjádřila prosbu o zintenzivnění přítomnosti strážníků v Nedvězí. Při této žádosti bere v úvahu
kapacitní možnosti MPO.  Předseda komise poděkoval za rychlé zprovoznění kamery u Jednoty, čímž došlo k
prokazatelnému zlepšení situace u odpadových kontejnerů.
Komise vyjádřila zájem o další řešení dopravní ssituace v Nedvězí, upozornila na přetrvávající porušování
předpisů a nerespektování značky omezující přípustnou hmotnost projíždějícíh vozidel a také nadměrnou
rychlost vozidel. Komise žádá MPO o soustředění se i na tyto oblasti jakmile to kapacitní důvody dovolí.

3 Vystoupení hostů

3.1 Vystoupení strážníka MPO p. Dostála
Pan Dostál informoval o zajištění odtahu vozidla v ulici Rybiční. Pan Voráč předal p. Dostálovi informace o
místech černých skládek stavebního odpadu a požádal o řešení těchto lokalit.

4 Kontrola požadavků z minulých zápisů

Zápis č. 11/2022 ze dne 05. 12. 2022: Pravidelná údržba chodníků v zimě a pravidelné seče - Před uzavřením -
předseda KMČ jedná o předložení a rozšíření plánu sečí s odborem Životního prostředí
Zápis č. 1/2023 ze dne 02. 01. 2023: Odstranění hluchých míst místního rozhlasu a demontáž původního vedení
- V realizaci
Zápis č. 1/2023 ze dne 02. 01. 2023: Oprava komunikace Zolova - Před uzavřením - příslib realizace do léta 23
Zápis č. 1/2023 ze dne 02. 01. 2023: Závada vozovky v ulici Rybniční - Před uzavřením - příslib realizace do léta



23
Zápis č. 5/22 ze dne 2.5.2022 opravy prvkú Dětského hřiště - Předáno - opravy připravuje p. Holna, připomenuta
potřeba opravy krytu studně a sedlých chodníků
Zápis č. 6/22 ze dne 6.6.2022 výsadba zeleně na parc č. 239/ a 2 - V realizaci - Ing. Žáková předložila nabídku
na zpracování 2 návrhů, pozemky aktuálně před osetím trávy
Zápis č. 6/22 ze dne 6.6.2022 havarijní stav domu Jilemnického 40 - Před uzavřením - komise obdržela
informaci o plánované rekonstrukci objektu
Zápis č. 6/22 ze dne 6.6.2022 Změna Dopravního značení - Obytná zóna - Uzavřeno - komise obdržela info o
nemožnosti realizace z dlvodu nedostku partkovacích míst a nesouladu s legislativou
Zápis č. 4/22 ze dne 4.4.2022 Výstavba zpomalovacího prahu v ul. Prašná -  Před uzavřením - komise obdržela
info o relizaci v letních měsících 23
Zápis č. 3/22 ze dne 7.3.2022 Změna Dopravního značení - Zákaz vjezdu vozidlům nad 3,5t za Jednotou  - Před
uzavřením komise obdržela info o relizaci v letních měsících 23
Zápis č. 13/21 ze dne 6.12.2021 Změna Dopravního značení - Instalace značky 6,5t na ulici Prašná směrem od
Neklanovy - Před uzavřením předseda projedná instalaci
Zápis č. 13/21 ze dne 6.12.2021 Změna Dopravního značení - Instalace dodatkové tabulky platnost 7 - 17 hod
na parkovišti před Jednotou - Před uzavřením bude realizováno do léta 23
Zápis č. 13/21 ze dne 6.6.2022 Oprava kanálu před domem č. 36 - Realizováno 

5 Projednávané záležitosti

5.1 Akce ukliďme Nedvězí dne 1.4.2023
Dne 1.4. se ukutečnila pravidelná akce ukliďme Nedvězí. Děkujeme všem zúčastněným, tento rok se akce
účastnilo 29 brigádníků, kteří v intravilánu naší obce nasbírali plný kontejner odpadků. Komise vyjadřuje zvláštní
poděkování manželům Voráčovým za dokonalou přípravu a organizaci akce, včetně zajištění odvozu odpadu.
Za pomoc s odvozem děkujeme také Janu Kikalovi.
Věříme, že v příštím roce se účast rozroste i o starousedlíky z Nedvězí.

5.2 Velikonoční dílničky dne 1.4.2023
Dne 1. dubna proběh v prostorách kulturního domu první ročník Velikonočních dílniček, kde bylo možné
shlédnout zdobení vajíček, pletení pomlázek a zájemci si mohli vše vyzkoušet. Akce se zúčastnilo přes 100
zejména dětských účastníků Děkujeme za její uspořádání paní Suchomelové, TOM TURůM  a Soně Rokytové,
Tomáši Kopeckému a Zdeňkovi Souškovi. Akci za KMČ organizovala Irena Janáková. Děkujeme!

5.3 Velikonoční májka dne 2.4.2023
V dopoledních hodinách 2.4. Nedvězská děvčata pokračovala v tradiční návštěvě rodin s Velikonoční májkou.
Velmi zdařilá akce, jen škoda toho deště...Děkujeme všem desiti aktivním účastnicím, za pořadatele pak Lucii
Voráčové a  Ireně Janákové.

5.4 Výsadba třešňového sadu
Dne 2.4. vysadili členové KMČ za budovou Jednoty 10 nových třešní. Akce proběhla za výrazné pomoci Jana
Kikala, který poskytl mechanizaci výsadbu zajišťovali také Jan Blaha, Josef a Michal Balážových a Viliam
Tomčan. Děkujeme!

5.5 Zájem o přechod v ulici Štúrova a dopravní zátěž v Nedvězí
Pan Černohouz přednesl žádost obyvatelky ulice Štúrova o zajištění přechodu v této místní části. Dále podal
informaci o předpokládané změně činnosti nového majitele objektů bývalého teletníku. Předseda komise zjistí
možný dopad na dopravní zatížení v obci na odboru Strategie a koncepce. Zároveň projedná možnost přesunu
omezující značky 12,5t na z dnešní křižovatky ulich Jilemnického - Peckova - Štúrova na příjezd ke hřišti od
Bystročic, kde je umožněno otočení kamionů.

5.6 Cyklostezka Slavonín - Nedvězí
Pan Voráč informoval komisi o jednání u pana primátora ve věci zpracování projektové dokuentace
připravované cyklostezky ze Slavonína do Nedvězí. 
 

5.7 Výměna popelnic u objektu Jilemnického 29
Komise byla požádána o zajištění výměny popelnic náležících k budově bývalé školy. Předseda komise osloví
TSMO.

6 Vyjádření komise k žádostem od odborů MMOl

7 Nové požadavky



1 Přesun dopravní značky 12,5t z křižovatky Jilemnického - Peckova před fotbalové hřiště

Přesun dopravní značky 12,5t z křižovatky Jilemnického - Peckova před fotbalové hřiště směrem od Bystročic,
tak aby bylo možné realizovat otočení vozidla.

2 Posouzení možnosti výstavby přechodu na ulici Štúrova

Komise žádá útvar Odboru dopravy a územního rozvoje o posouzení záměru instalovat přechod pro chodce v
ulici Štúrova před křižovatkou s ulicemi Jilemnického a Peckova.

3 Budoucnost dopravy u objektů bývalého teletníku

Komise žádá odbor dopravy a územního rozvoje o podání dostupných informací k připravovanému rozvoji
průmyslové zóny v prostoru bývalého teletníku v Nedvězí.

4 Instalace značky 6,5t na ulici Prašná u křižovatky z ulice Neklanova

Žádáme odbor dopravy o instalaci značky 6,5t na ulici Prašná u křižovatky z ulice Neklanova

8 Obecné informace

III. SCHVÁLENÍ ZÁPISU č. 4 / 2023

Datum schválení zápisu: 07. 04. 2023 Předseda/předsedkyně KMČ:
Ing. et Ing. Viliam Tomčan

Zapsal/a:
Ing. et Ing. Viliam Tomčan

Ověřil/a:
Alena Ovečková


